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Abstract (en)
A support frame for display shelving, e.g. for a shop, has a modular construction with bottom horizontal brackets (11) with front and rear floor
supports (18, 20) and with a vertical pillar (10) clipped to the rear. Similar units are linked by horizontal clip-on fittings between the pillars. The pillars
are slotted to take the various fittings. To prevent a partly loaded display from tipping rearwards, special stabilisers (12) are clipped to the bottom
rear of each upright. The stabilisers are fitted with additional floor supports (18) and have tags that are clipped into the slots in the uprights.

Abstract (de)
Ein Regalständer, der aus einer einzigen Säule 10 und einem von dieser auskragenden Fußteil-Ausleger 11 besteht, ist zur Kippsicherung mit einem
Sicherungsteil 12 versehen, das auf der von dem Fußteil-Ausleger 11 abgewandten Seite an der Säule 10 einhängbar ist. Der Fußteil-Ausleger
11 ist aus einer horizontalen Strebe 14, einem zur Verbindung mit der Säule 10 dienenden Befestigungsteil 16 und einem äußeren Stützteil 19
aufgebaut. Das Sicherungsteil 12 hat den gleichen Aufbau wie das Befestigungsteil 16 des Fußteil-Auslegers 11, so daß sich die Gesamtzahl an
erforderlichen unterschiedlichen Einzelteilen des Regalständers nicht erhöht. <IMAGE>
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